
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL
DEL DISTRICTE CENTRE EL DIA 6 DE FEBRER DE 2017

------------------------------------------------------------

Núm. i Classe de Sessió: 1/2017. Ordinària 

Dia i hora: 6/2/2017 a les 19.15 h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Antonio Lorenzo Górriz

VICEPRESIDENT

Sr. Ignasi García Felip

VOCALS

Representants grups polítics:

Sra. Cielo Leiros Otero                                    Grup Polític Municipal Ciutadans

Sr. Juan José Pérez Macián                            Grup Polític Municipal Popular

Sra. Soledad Sorribes Martínez                       Grup Polític Municipal Socialista

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sra. Josefa Martí Julián Grup Polític  Municipal  Castelló  en
Moviment

Sra. Mª Luisa Ribes Ferrer Grup Polític Municipal Popular

Sra. Aurora Martínez Simó Grup Polític Municipal Socialista

Sr. Vicente Manuel Vidal Safont Grup Polític Municipal Ciutadans

Veïns designats per l’Alcaldia:

Sr. Amado Tauste García 

Sr. Vicent Martínez Santamaría

Representants d’associacions de veïns:

Sra. María Madueño Muñoz AV Plaça Constitució
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Sra. Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

Sr. Raúl Arambul Ramos AV Trinitat Centre

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

Representants de les AMPA:

Sr. Jesús Monforte Escriche AMPA CEIP Herrero

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar 

EXCUSA LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. Manuela Martell Farnós

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió del dia 26 de setembre
de 2016. 

2n - Informació sobre l’adequació de la plaça Alcalde Meliá Dolz.

3r - Adequació de la plaça Mallorca

4t - Resposta a la proposta presentada per l’AV Trinitat Centre per al control de la població
de coloms

5é - Informació sobre ubicació contenidors i campanyes neteja viària

6é - Informació sobre Pressupostos Participatius
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7é - Despatx extraordinari

8é - Precs i preguntes

A  la sala de juntes de la segona planta de la  casa  consistorial, sent les 19
hores i 15 minuts del dia  6 de  febrer de 2017, sota la presidència de l’Il·lm. Senyor
Tinent d’Alcaldia Antonio Lorenzo Górriz, es reuneixen els senyors i senyores  suara
esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal del Districte Centre,
amb la meua assistència com a  secretària  delegada del Consell  per a donar fe de
l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència,  el  president  inicia la  sessió  i  passa a
tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1r - Aprovació, si és procedent, de l’acta corresponent a la sessió del dia
26 de setembre de 2016.

Com que no s'hi presenten objeccions, l’acta resulta aprovada per unanimitat.

2n - Informació sobre l’adequació de la plaça Alcalde Meliá Dolz.

Es  comunica  que  s’han  rebut  queixes  sobre  les  molèsties  que  genera  la
presència de menors jugant al baló en aquesta plaça. El Sr. Martínez apunta que si bé
és cert que el nivell de soroll que el joc dels xiquets produeix és considerable, també
ho és que  s’escolta únicament durant un període de temps relativament curt, per la
qual cosa entén que resulta assumible. S’acorda comunicar aquestes circumstàncies a
la Policia Local a fi de procurar una solució a aquest problema.

D’altra banda, s’informa que s’ha procedit a la col·locació en aquesta plaça de
la font sol·licitada, i que s’han habilitat els passos de vianants proposats en aquesta
zona.

3r - Adequació de la plaça Mallorca.

El Sr. Lorenzo informa que està previst procedir a la retirada dels aparells de
gimnàstica per a  gent gran  de la  plaça Mallorca, atenent a la petició formulada per
l’Associació de Veïns Raval de la Trinitat, i que es procedirà a la seua instal·lació en
un altre espai on se li done un major ús. 

La Sra. Roig sol·licita l’exercici d’activitats de dinamització cultural en aquesta
plaça,  i  proposa la  col·locació de noves peretes i  d'alguna jardinera a fi  d’embellir
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aquest espai públic. Sol·licita major control per a evitar grafits,  a la qual cosa el Sr.
Lorenzo  contesta  que  es  treballa  en  aquest  assumpte  amb  els  departaments  de
Joventut  i  Policia  a fi  d’habilitar  espais  per  als  “grafiters”.  La  Sra.  Roig  mostra la
disposició de l’associació de veïns que presideix en l’organització d’activitats.

La Sra. Leiros assenyala que des de la pavimentació del carrer Comte Noroña
s’ha complicat el trànsit. El Sr. Lorenzo li contesta que es pretenia millorar la qualitat
dels espais urbans i el trànsit de la zona, la qual cosa inevitablement implica canvis de
trajectes. 

4t -  Resposta  a  la  proposta  presentada per  l’AV  Trinitat Centre  per  al
control de la població de coloms.

S’informa  al  Sr.  Arambul  que  la  seua  proposta  ha sigut  presentada com a
moció i ha sigut aprovada la implantació del sistema per al control de la població de
coloms  mitjançant  l’ús  de  determinats  pinsos,  de  manera  conjunta  amb  el  que
s'estava aplicant fins ara. 

5é - Informació sobre ubicació de contenidors i campanyes neteja viària.

El Sr.  García comunica que està previst  el desenvolupament de campanyes
dirigides  a  la  ciutadania  per  a  promoure  un  millor  ús  dels  contenidors  de  fem.
Comunica que s’ha procedit a la retirada del contenidor de fem de la  plaça Santa
Clara, però indica que ha començat a aparéixer fem a terra. El Sr. Tauste proposa la
recerca d’una solució de consens implicant els hostalers. 

La Sra. Roig insisteix en la conveniència de retirar els contenidors de la Porta
del Sol.  La Sra. Martínez planteja  que la ubicació dels contenidors  a la  plaça Na
Violant és inadequada i proposa el seu soterrament. 

Es  planteja  la  possibilitat  de  facilitar  als  establiments  hostalers  contenidors
xicotets  i  establir  una ruta per  a  la  recollida de fem dues vegades al  dia.  El  Sr.
Lorenzo assenyala que s’estudiaran les diferents propostes.

S’entrega  als  presents  fullets  informatius  sobre  el  programa  pilot  per  a  la
recollida de residus orgànics. 

6é - Informació sobre Pressupostos Participatius.

El Sr. García informa que estan previstos canvis en el sistema de Gestió dels
Pressupostos Participatius a fi de donar veu a tota la ciutadania. S’articularà a través
d’una web on s’arreplegaran  propostes  des del  dia  15 de febrer,  contemplant-se
també la presentació presencial. Les propostes s’arreplegaran durant tres setmanes,
després de les quals s’iniciarà una segona fase per a la presentació d’avals (25 per
proposta).  Les propostes avalades passaran a informe tècnic per a valorar el  seu
import i viabilitat. La tercera fase serà de votació de les propostes seleccionades. Se
celebrarà una xarrada informativa sobre aquest  tema el  dia 13 en l’edifici  Quatre
Cantons.

La Sra. Roig pregunta pel paper que jugaran les Juntes de Districte en aquest
procés.  El  Sr.  García contesta que serà un període transitori  que finalitzarà amb
debats en les Juntes de Districte.
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El  Sr.  Pérez  Macian  comenta  que  des  de  la  creació  dels  Pressupostos
Participatius, els veïns han tingut la possibilitat de fer propostes a títol individual. 

7é - Despatx extraordinari.

No hi ha assumptes a tractar.

8é - Precs i preguntes. 

En relació amb les preguntes plantejades per la Sra. Leiros en relació amb el
piló ubicat entre els carrers Governador i Campoamor, el Sr. Lorenzo contesta que es
tendirà  a la desaparició dels  pivots i la seua substitució per càmeres de control de
trànsit. 

El  Sr.  Martínez  assenyala  que  davant de  la  parada  d’autobusos  del  Parc
Ribalta es forma un toll d’aigua important cada vegada que es realitzen labors de reg.
També es formen tolls en els passos de  vianants que es troben en les eixides del
parc. Insisteix en la necessitat d’adequar les tanques del parc.  

La Sra. Salvador planteja els problemes que creen els estornells a la plaça Mª
Agustina. Demana una major neteja d’aquesta plaça. Assenyala, d’altra banda, que
la vivenda situada al carrer Isabel Ferrer, núm. 24 presenta un estat que pot resultar
perillós.  Sol·licita  que  es  prenguen  les  mesures  que  resulten  oportunes  per  a
minimitzar els danys en els sòls de les places publiques generats amb la instal·lació
de carpes en les festes de la Magdalena. 

El Sr. Arambul apunta que ja han sigut demolits els immobles que amenaçaven
ruïna al carrer Enginyer Ballester. Assenyala que s’han iniciat aquesta setmana obres
en  les  canalitzacions  i  proposa  aprofitar  esta  circumstància  per  a  escometre  les
labors  de  repavimentació  i  millora  de  les  calçades  previstes  en  les  inversions
financerament sostenibles. 

La  Sra.  Roig  insisteix  en  la  necessitat  d’arbitrar  les  mesures  que  resulten
necessàries per a garantir la seguretat en els locals utilitzats com a  colles  en les
festes de la Magdalena.

I sent les 20 hores i 20 minuts de la data indicada en l’encapçalament, i sense
que hi haja més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual cosa, com
a  secretària,  done  fe  i,  perquè  conste,  alce  aquesta acta  que  firme  junt  amb  el
president del Consell Municipal de Districte Centre.
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